
Karate klub Ivančna gorica
Karate klub Ivančn goricasetudi letosudeležujetekmovanj in nanjih

dosega uspehe. Začelo se je iebruarja s tekmovanjem v Kočevju. Tega
turnirja se je udeležilo 75 tekmovalcev iz 15 klubov. Rezultaii za pokal
Kočevja so bili:

— višja kategorija: 1. Kastelic(Ivančna gorica), 2. Šorotar (Domžale),
3.-4. Mikuš (Stranje), 3.-4. Alagič Kamnik).

— srednja kategorija: 1. Strehar(Domžale), 2. Perovšck (Ivančnago-
rica), 3.-4. Soštrič (Kovinar — Maribor), 3.-4. Smrkuč (Forum).

— borbe za ženske: 1. Štepic(Ivančnagorica), 2. Rome(lvančnagori-
ca), 3.-4. Čoso (Forum), 3.-4. Črvičič (Forum).

Naše delo pa senekaželezuspehi vborbah,ampak tudi zdemonstra-
cijami. O tem stese lahko prepričali, česteseudeležili turnirja v Ivančni
gorici, kjer je sekcija pionirjev našega kluba preseneiila s svojo
spretnostjo. Demonstracije na turnirjih pa niso edine predstavitve de-
javnosti našega kluba. Povezujemo se tudi s šolami, s krajevno
skupnostjo, kjer na različnih prireditvh, kot so kurirčkova torba,
krajevni praznik prikazujemo svojo dejavnost. Nekateri, ki so mnenja,
da ne sodimo na take prireditve, se motijo, saj se ravno s tem pokaže
aktivnost mladih. Pri tem pa velja omeniti, da število mladih, ki želijo
trenirati, narašča.

Poleg pionirjev, ki so se dokazali na turnirju zdemonstracijami, pa so
člani dosegli naslednje uspehe:

— višja kategorija: 1. Kastelic (Ivnačna gorica), 2. Steinberger (Fo-
rum), 3. Alagič (Kamnik).

— srednja kategorija: 1. Šimunovič (Kočevje), 2. Blejc (Mengeš), 3.
Potrebuješ (Ivančna gorica).

— borbe za ženske: 1. Štepic (Ivančna gorica). 2. Okršlar (Forum), 3.
Marn (Forum)

Vsi ti rezultati so plod trdega dela, seveda pa tudi odraz kvalitetnega
znanja trenerja in njegove sposobnosti prenašanja svojega znanja.
Njegovo znahje, sposobnost se kaže tudi v rezultatih tekmovanj, kot so
regijska in republiška. Na zadnjem regijskem tekmovanju je dosegel I.
mesto v poltežki kategoriji. To je lep uspeh, kajti za ta tekmovanja
tekmovalce izbira zvezni trener za Sankukai karate v Jugoslaviji, Vlado
Paradižnik, nosilec mojstrskega pasu 5. dan. Velik uspeh je že, če se
uvrstiš v krog teh tekmovalcev.

Prikazovanje naših uspehov naj bo dokaz naše visoke elitnosti, saj v
našemu klubu ni čutiti samo težnje po uspehih na tekmovanjih. V klubse-
vključujejo tudi tisti, ki jim je cilj zgolj dokazovanjesamega sebe, moti-
vacija v šoli, pridobivanje samozavesti, telesne vzdržljivosti. Zato ni
vredno zatirati otrokove želje po treniranju karateja, saj s treniranjem
porabiš le 4 ure na teden, pridobiš pa mnogo več. Karate ni samo borba,
ampak je poseben način mišljenja, na katerem lahko odlično gradiš
svoje nadaljnje življenje.

Slavka S.

GROSUPELJSKI KOLESARJI NA REPUBLIŠKEM 1N DRŽAV-
NEM PRVENSTVU

Republiško prvenstvo za leto 1985jebilo26. uvgusta vNovem mestu.
Grosupeljski kolesarji so na tem prvenstvu dosegli zadovoljive rezul:
tate. Nastopili so v kategoriji pionirjev. v konkurenci z vsemi najboljši-
mi slovenskimi pionirji. Rezultati pionirja A: nastopilo je 45 tekmo-
valcev, Grosupljčani pa so osvojili naslednja mcsta: 3. mesio Boštjan
Škerlj. 7. mesto Izidor Kumelj, 23. mcsto Tine Zajc. Lcp uspeh so dose-
gli v ekipni konkurenci, I. KD Krka Novo mesto, 2. Kolesarsko društvo
Grosuplje, 3. KD Metiika.

Med pionirji B jc nastopilo 30 tekmovalcev. Uspešen mcd njimi je bil
Aleš Deržek, ki je osvojil šesto mesto.

Državno prvenstvo za mladince je bilo na Kokrici pri Kranju 8.
septembra 1985. Tekmovalo je 38 mladih kolcsarjev, rezultati: 3. mesto
Boštjan Škerlj, 5. mesto Franci Škerlj.

KD

VLEČNICA NA POLŽEVEM POSTAJA STVARNOST

Uresničuje se dolgoročni in že nekoliko odmaknjeni cilj. Vse kaže. da
bodo še letos navdušeni smučarji, ki so že vrsto let vzdihovali po
urejenem smučišču, opremljenim z vlečnico, uživali tudi na Polževem.

DO »Polževo« v dogovoru z zainteresniranimi službami SO Gro-
suplje, Turistične zveze in družbenih dejavnosti, se je odloeila, da gres
skupnimi močmi v miljardno investicijo, zavedajoč se pomembnosti
objekta. Kot glavni investitor TOZD »Poiževo« in bodoči upravljalec je
že podpisal pogodbo z izdelovalcem vlečnic »Lesna« iz Slovenj Gradca.
Tehnični podatki zagotavljajo varnost in veliko zmogljivost '.e srednje
velike vlečnice, ki naj bi bila postavljena in dana v uporabo že pred
pričetkom zimskih počitnic. Pred postavitvijo pa se bodo morala na
smučišču opraviti nujna dela, da bo že ob tanjšem snegu primerna
smuka.

Vse to kaže, da bomo tudi v občini bolje smučali kot prejšnja leta.
Vlečnica bo tako obogatila smučanje, saj bo odvmila smučarje dolgih in
dragih poti do smučišč, po drugi strani pa zadostila srednje dobrega
smučarja, začetniku pa omogočila dober »start«.

Boljša opremlejnost dodatno obvezuje vse telesnokulturne organiza-
cije, Zvezo za telesno kulturo Grosuplje, vrtce, šole, da bodo znali po-
nudeno izkoristiti. Organizirane oblike in posamezniki pa bodo po
zagotovilu delovne organizacije »Polževo" koristili širši »paket« uslug
kot le vožnjo z vlečnico.

Jernej Lampret


